
 

 

                 
 
 

     Hallem 13.11.2019 
 

Styremøte Verdal Orienteringsklubb 
Til stede: 
Inge Hafstad 
Mari Nubdal Frøseth 
Karl Arne Melby 
Kjell Lundsaunet 
Lars Grindberg 
Magnhild Kvaal 
 
 
 

1. Gjennomgang av gjennomføringen av NM helg. 
Inge og Ole Morten har vært på Gardermoen på arrangementsseminar og holdt foredrag om 
NM helgen. 
 

2. Gjennomgang av økonomiske situasjonen hittil i år. 
Utstyr og bukker som er innkjøpt til NM aktiveres. Noen faktura/innbetalinger mangler. Karl Arne 
følger opp dette. 
Regnskapet viser et godt resultat. 
 

3. Inge informerer fra møte i Verdal Idrettsr5d. Fortsetter med styreweb inntil videre. 
 

4. Skal styret og sportslig gå for O-festival i 2024? Mulig å legge fram forslag i årsmøtet i februar. 
Evt et annet stort O-løp i 2024 
 

5. Årsmøte blir 12.feb 2020 
 

6. Medlemsmøte ang videre arbeid med strategisk plan i januar 2020. 22.januar. 
 

7. Inge sjekker med Frode Grønn vedr felles innbetaling fra klubben i året på veiavgift til 
Volhaugen, 
 

8. Komitérunde. 
1. Media: jobber med meldeposten. 
2. Økonomi: forslag til disponering av resultat legges fram i årsmøtet. 
3. Tur O: reduksjon i tur o deltakelse i 2019. 
4. Kart: Nytt kart på Volhaugen. Solhaugstrand side sammen med Inderøy o klubb. Hjelper 
Inderøy å skrive søknad om spillemidler. Utgifter utover tippemidler deles likt. Like rettigheter til 
kartet. 
Kartet på øra med ydsedalen og nordbershaugen ferdigstilt. 
Spillemidlersøknad for øra fornyes. 
Per snakker med Verdal kommune vedr spillemidler for garnes kart, som ikke er ferdig. 
5. Skihytta: Godt besøkt på søndagsåpent. 
Løyper ryddet til vinteren. Har fått tillatelse fra Statsskog til å sette opp skigard rundt skihytta. Bli 
prosjekt for neste år. 
Skiltprosjektet er i siste fase, siste plater ferdig hos GV. 

 


